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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van Financiën
over de aantasting van biodiversiteit
door de akkerbouw. (Ingezonden
3 februari 2010)

1
Bent u bekend met het onderzoek van
negen Europese universiteiten
waaruit blijkt dat verdubbeling van de
reguliere agrarische productie in een
bepaald gebied leidt tot een halvering
van het aantal wilde plantensoorten1?
Zo ja, welke waarde kent u toe aan dit
onderzoek, waaraan ook de
Wageningen Universiteit heeft
meegewerkt?

2
Hoe beoordeelt u de conclusie van
het onderzoek dat het negatieve
effect van bestrijdingsmiddelen in de
akkerbouw op de biodiversiteit
doorslaggevend en blijvend is? Welke
consequenties verbindt u aan die
conclusie in het licht van de
kabinetsdoelstelling om het verlies
aan biodiversiteit in 2010 een halt toe
te roepen en ervoor te zorgen dat in
2020 «duurzame condities zijn voor
het voortbestaan van alle soorten en
populaties die in het recente verleden

(1982) van nature in ons land
voorkwamen»?

3
Bent u nog steeds van mening dat,
ondanks alle internationale en
nationale beleidsvoornemens en
acties, biodiversiteit nog steeds door
menselijk gedrag wordt aangetast,
dat een grotere effectiviteit bitter
noodzakelijk is en dat zowel binnen
als buiten Nederland extra
inspanningen nodig zijn?

4
Bent u tevreden over de resultaten
die u tot nu toe hebt behaald met uw
Beleidsprogramma Biodiversiteit? Zo
ja, waar is die tevredenheid op
gebaseerd als uit de gegevens van de
International Union for Conservation
of Nature ( IUCN) blijkt dat de lijst
met bedreigde en uitgestorven plant-
en diersoorten nog altijd groeit?

5
Deelt u de mening dat het
terugdringen van het gebruik van
insecticiden en fungiciden, zoals
bepleit door de onderzoekers, een
concrete maatregel is die een
belangrijke bijdrage kan leveren aan
de door u gewenste grotere
effectiviteit in de bescherming van
biodiversiteit? Zo ja, op welke termijn
kan de Kamer een voorstel tegemoet
zien waarin u het gebruik van
insecticiden en fungiciden vergaand
aan banden legt? Zo nee, waarom is

het terugdringen van het gebruik van
insecticiden en fungiciden volgens u
niet effectief in de opgave om de
biodiversiteit te behouden?

6
Welke kansen ziet u voor uw
biodiversiteitsbeleid in de conclusie
dat biologische akkerbouw en het
gebruik van natuurlijke
bestrijdingsmiddelen een positief
effect hebben op flora en fauna? Bent
u bereid deze kansen te benutten
door een duidelijkere koppeling te
leggen tussen de
biodiversiteitsdoelen van het kabinet
en het landbouwbeleid? Zo ja, welke
concrete acties kan de Kamer op dit
gebied verwachten van het kabinet?
Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de conclusie van de
onderzoekers dat ondanks het
gevoerde beleid van de afgelopen
decennia, het gebruik van pesticiden
nog steeds desastreuze
consequenties heeft voor wilde
planten en dieren? Zo ja, welke
concrete acties kan de Kamer op dit
gebied verwachten van het kabinet?
Zo nee, waarom niet?

8
Deelt u de zorg van de onderzoekers
dat door het gebruik van insecticiden
en fungiciden en de afname van de
biodiversiteit die dit tot gevolg heeft,
de mogelijkheden voor biologische
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bestrijding afnemen? Zo ja, welke
consequenties verbindt u hieraan? Zo
nee, kunt u uitleggen waarom niet?

9
Deelt u de conclusie van de
onderzoekers dat om de biodiversiteit
te herstellen en de kansen voor
biologische bestrijding te benutten,
het noodzakelijk is om snel in heel
Europa om te schakelen naar een
systeem waarin minimaal gebruik
wordt gemaakt van pesticiden? Zo ja,
welke conclusies verbindt u hieraan
en welke concrete acties kan de
Kamer op dit gebied verwachten van
het kabinet? Zo nee, waarom niet?

10
Deelt u de zorg van de Europese
Commissie over de geschatte kosten
van 1,1 triljoen euro per jaar in het
jaar 2050 als gevolg van het verlies
van plant- en diersoorten2? Zo ja,
bent u bereid de kosten van het
verlies van ecosysteemdiensten
voortaan duidelijk te specificeren in
de Rijksbegroting? Zo nee, waarom
niet?

1 Geiger, F., et al. Persistent negative effects of
pesticides on biodiversity and biological
control potential on European Farmland.
Basic and Applied Ecology (2010),
doi:10.1016/jbaae.2009.12.001.
2 Metro, 25 januari 2010: «Uitsterven
diersoorten is kostbaar».
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